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ZOETERMEER van De Entree toevoegen

De raad van de gemeente Zoetermeer, in vergadering bijeen op 18 februari 20t9,
besluit:

ln raadsvoorstel nr. 0637384151"Masterplan en Gebiedsontwikkelingsplan 2019
De Entree" bij besluit 1 aan onderdeel e. {de eigenschap 'gezond') een passage toe
te voegen, luidende:

De gevolgen voor de direct omwonenden van de emissie van fijnstof door het
verkeer op de Afrikaweg worden zoveel mogelijk beperkt en mogen niet hoger zijn
dan 2O% onder het niveau van de door de EU vastgestelde norm.

Toelichtine

Er wordt in De Entree een gezonde leefomgeving gecreëerd en dat is een mooie
ambitie.
De Afrikaweg wordt echter niet alleen een levendige stadsstraat, maar blijft ook een
stroomweg en heeft straks (na alle voorgestelde verkeerstechnische aanpassingen)
een nagenoeg even hoge verkeersintensiteit als nu. Dat betekent dat de nieuwe
inwoners de invloed zullen ondervinden van de uitstoot van fijnstof. Hierover staat
nu niets onder de eigenschap 'Gezond'van het masterplan.

Het is wenselijk hierover een passage toe te voegen, want onze inwoners hebben
recht op gezonde lucht. Het college wil voor 2030 al 2O% onder de EU-norm zitten.
Dat is lovenswaardig. Laten we dat dan ook vastleggen. Deze ambitie moet haalbaar
zijn, omdat de verwachting is dat de luchtkwaliteit rondom het Entreegebied alleen
maar verbetert de komende jaren. Het verlagen van de maximumsnelheid heeft een
positief effect en er komen steeds meer elektrische auto's bij. Een eventuele
toename van het aantal auto's, veroorzaakt door 10.000 extra woningen en 10.000
extra banen die zijn voorzien ín de stad, kan echter een negatief effect hebben en
weer tot meer emissie leiden.
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